

# Second Grade Newsletter



Meeting the teachers of Second Grade,  
2-305

Hello Caregivers!



My name is Christine Bradie Vaughan  
and I'm pleased to meet you! I've been

at PS 42 for 9 years with 8 of those years on 4th grade. I've been in NYC for 10 years, but am originally from Philadelphia- Go Eagles! My interests are playing and watching basketball, reading, and spending time with my family, especially my French Bulldog Bruce. I look forward to working with you and your children this year as we persevere through this challenging time.



Hi! I am Ms. Qiao Gu. Becoming a teacher is my childhood dream so I am grateful for sharing this wonderful learning journey with your children this year. I am looking forward to helping them achieve their goals and become their best selves. When I am not teaching, I love to spend time reading, practicing calligraphy, and singing.

With Love,  
Ms. Vaughan and Ms. Gu

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
1	2 Election Day, fully remote, asynchronous instructional day	3	4 Parent Teacher Conferences ½ day 11:30AM dismissal	5
8	9	10	11 Veteran's Day, school' Closed	12
15	16	17	18	19
22	23	24	25 Thanksgiving Recess, schools closed	26 Thanksgiving Recess, schools closed
29	30			

## Curriculum News

**Reading:** Students will use the skills learned (predicting, asking questions, and inferring) before, during, and after reading.

**Writing:** Students focus on being authors.

**Math:** Wrapping up Unit 1 and starting Unit 2: Attributes of shapes and parts of a whole

**SEL:** Self-Management/  
Self-Regulation

# 二年級通訊



來認識二年級305教室的老師們。

各位家長們，你們好！

我是Christine Bradie Vaughan，很高興能認識你們！我在42小學已經任教9年了，其中有8年都在4年級。我來到紐約市已經有10年，但我的家鄉是在費城——老鷹隊加油！我的興趣愛好是看籃球比賽、打籃球、閱讀、和家人，尤其是和我的法國鬥牛犬Bruce呆在一起。我很期待與您和您的孩子共同努力，一起度過這與眾不同的一年。



您好！我是Ms.Qiao Gu。成為一名老師是我童年的夢想，因此我十分感激能夠和您的孩子一起分享學習這個美妙的旅程。我期待能夠幫助他們在這一年達到他們的目標，並讓他們成為更好的自己。當我不在教學的時候，我喜歡閱讀、練習書法、以及唱歌。

帶著愛，

Ms. Vaughan 和 Ms. Gu

星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
1	2 選舉日 遠程學習日 (沒有視頻會議)	3	4 家長會 只上半天學 11:30放學	5
8	9	10	11 退伍軍人日 學校關閉	12
15	16	17	18	19
22	23	24	25 感恩節假期 學校關閉	26 感恩節假期 學校關閉
29	30			

## 課程重點

**閱讀:** 學生們將在閱讀前、閱讀中、閱讀後運用所學的閱讀技巧(預測、提問、推斷)。

**寫作:** 學生們關注作為一名作者在寫作時需要考慮哪些內容。

**數學:** 結束第一單元的內容，進入第二單元：形狀的特點，部分與整體。

**社交情緒學習:** 自我意識和自我管理。